

Sted: Klubhuset

Kl 19:00

Deltagere:

Peter Blach

Per Vig

Jørgen Kjærsgaard

Ole Moeslund

Jesper Bak (ref.)

Fraværende:

Leif Vang

Punkter til dagsorden.

1. Kommentarer til sidste møde – ingen.
2. Næste møde:  
7. juni 2018 kl. 18:00
3. Søsætning; forløb godt.
4. Kontrakt Viborg Kommune, er gennemgået og accepteret.
5. Hjemmeside, blanketter på hjemmesiden, kan de oprettes i et format, så det bliver muligt at udfylde dem online? Undersøges hos Ejler.
6. Sct. Hans, sejlklubben fortsætter Sct. Hans traditionen, med bål og helstegt gris. Peter kontakter Erling mht. levering af gris. Jesper spørger Frank, om han vil hjælpe med indkøb af mad.
7. Hjarbæk borgerforening, Peter kontakter borgerforeningen for afklaring af samarbejdet fremadrettet.
8. Shelters indkøbes, og opstilles i Æblehaven.
9. Penge og kontingent, Jørgen gennemgik status på økonomien.
10. Strøm, Jørgen tilmelder betalings service, og Per undersøger muligheden for sponsorat fra Energi Viborg.
11. Løs drøftelse af klubbens forretningsgang.
12. WIFI, etablering af brugbart trådløs net i sejlklubben, Ole undersøger.
13. Klubblad, bestyrelsen gennemlæser og godkender fremadrettet klubbladet, inden offentliggørelse og udsendelse til medlemmer og samarbejdspartnere.
14. Vi arbejder på at få et nyt "look" på vores opkrævninger/fakturaer, så vi fremstår mere professionelle, overfor vores samarbejdspartnere og sponsorer.
15. Bordet rundt.